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Björklidens Villaägarförening    

 
Protokoll styrelsemöte nr 6, 2018-02-19         
 
Plats: Mattias Eriksson, Alprosvägen 27 
 
Tid: 20.00 till 21.00 
 
Kallade: Mattias Eriksson  Ordf 

Maria Frödin  Kassör 
Nicklas Haglund  Ledamot 
John Agurell  Ledamot 
Magnus Sjölander  Ledamot 
Rose-Marié Albero Landberg  Suppleant 

Förslag till dagordning 

1. Mötets öppnande 

Ordföranden öppnade mötet. 

2. Godkännande av dagordning 

Punkt 8 utgår. 

3. Val av sekreterare 

Till sekreterare valdes Mattias E. 

4. Kassörskan rapporterar 

a) Föreningens ekonomi 
 
Två medlemmar har betalat för 2018. 
Vi har betalat avgift för hemsidan. 
Vi har 2527,49kr på föreningens konto. 
Årsredovisningen är inlämnad till revisorerna. 

5. Information till och från medlemmarna 

a) Nyinflyttade.  Utdelning av ”Välkomstbrev”. 
Två hushåll har fått välkomstbrev. 
 
b) Hemsidan 

Ska uppdateras innan årsmötet. En länk till FB ska där Mattias ordnar 
det med hjälp av Rose-Marié.  
 

c) FB 
 Inget att rapportera.  
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6. Grannsamverkan 

Vi bör ha med denna som en punkt på årsmötet för att aktualisera frågan lite. 
Magnus ringer och pratar lite med Björn O.  

7. Vägar och diken 

Svårt få info från kommunen som vanligt. Vi bevakar de kanaler som finns. 

8. Status på frågan om byggnationerna på Bellisvägen 

Frågan utgår. 

9. Planering av Årsmötet 

a) Fastsällande av datum 
Datumet sattes preliminärt till 27/3 Tis. 19:30. Vi träffas 19:00.  
 
b) Datum för kallelse (FB, Hemsida) 
Bör delas ut 5-6/2 
 
c) Tryck och utdelning 
Maria kan printa. 

 Kallelse 
Förslag skrivs av Mattias. 

 Verksamhetsberättelse 
Förslag skrivs av Mattias. 

 Årsredovisning  
Maria har ordnat den. 

  
d) Motioner 
Rose-Marié lägger ut info om detta på FB i samband med kallelsen. 
 
e) Valberedning  / styrelse kandidater 
Vi har kontroll på detta. Mattias fixar förslaget. Maria printar till mötet ca: 
30ex. 
f) Boka G:a folketshus 
Mattias bokar med Teodok. 

 

10. Kontakt med UppsalaSolenergiProjekt 

P.g.a. mycket aktiviteter och skollov så känns det som om någon gång v15 skulle 
fungera. Vi kontaktar Jonas och försöker komma överens. 

11. Övriga frågor 

Nej. 

12. Nästa möte 

Bokas efter årsmötet. 

13. Mötets avslutande 

Mötet avslutades ca 21:30. 
 
 


